
EscapE GamE 

118 GalEna Rd, Unit c, 
WhitEhoRsE
867-456-4734

www.sergeantgreg.com
sarge@sergeantgreg.com

140$+gst

2 to 6 players maximum per game
6 years old and up, minimum one adult on site.
* Subject to slot availibility, no refund, no date
changing allowed. Be respectfull: no phone or photo
in the room.

60 min. to solve the mystery
and unlock the situation!

By booking only

Send this filled form to sarge@sergeantgreg.com, with your
etransfer of 147$.
Your Name:
Your phone number:
Your email:
Date you would like to play:

http://www.sergeantgreg.com/
mailto:sarge@sergeantgreg.com
mailto:sarge@sergeantgreg.com


1. PLEASE leave your phone in your pockets!  Enjoy this time with friends and family.  DO NOT 
TAKE PHOTOS or VIDEOS please.  Respect our works and help us to keep the mystery of 
this escape game.

2. Respect material, the tent, locks, decor,  etc..  
3. Drop and leave keys and locks into the ammo box on the table as soon you success unlock 

them. 
4. Do not change lock code.  Sergeant Greg will charge for broken lock or lost of keys or 

changed code on lock.  30$ per lock.
5. The game is under the tent, on the wood floor area only.
6. Do not force items.  If secured on floor or wall… don’t pull / push to hard, do not unscrew!
7. Do not climb on tent structure, furniture, walls, shelves, cabinets, etc.  Foot on ground!  
1. S.V.P. laissez votre téléphone dans vos poches! Profitez du temps en famille et avec vos

amis. NE PAS PRENDRE DES PHOTOS OU DES VIDÉOS. Respectez notre travail et aidez-
nous a garder le mystère de « l’Escape Game ».

2. Respectez le matériel, la tente, les cadenas, le décor, etc.
3. Déposez et laissez les clés et cadenas dans la boîte de munitions sur la table dès que vous

réussissez à les ouvrir.
4. Ne pas changer les codes des cadenas. Sergeant Greg vous facturera pour les cadenas

brisés ou la perte des clés ou des cadenas avec code changé. 30$ par cadenas.
5. Le jeu se passe sous la tente, sur l’aire de plancher en bois.
6. Ne pas forcer éléments du décor. Si c’est fixé au mur ou au plancher, ne pas tirer ou

poussez abusivement. Ne pas dévisser.
7. Ne pas grimper sur les structure de tente, les meubles, les tablettes ou classeurs.
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